

### **Launch of NTU Alumni Association (Hubei)**

NTU President Dr Su Guaning launched the newest Alumni Association in Hubei on 2 November 2008. Over 120 NTU alumni in the province attended the ceremony together with their professors and NTU staff who flew to the province specially to witness the event.

Dr Su shared with the participants the latest developments of NTU, and his presence was a confirmation that the new alumni association enjoyed the strong support of the Alma Mater.

The attendees are from various schools and periods, some have just graduated from NTU this year, others graduated three or five years ago, still others are “old Nantah alumni”. Nevertheless, they all cherished the same deep feelings towards their Alma Mater, and the establishment of the Alumni Association (Hubei) has indeed enhanced their sense of belonging.

### **湖北校友会成立 再续南大情谊**

2008年11月2日，南洋理工大学湖北校友会在武汉正式成立。在湖北省的120多名南大校友聚首重逢，师生欢聚一堂，共同见证了这个人鼓舞的时刻。校长徐冠林博士的出席，让南大湖北校友会成立仪式更具有意义。

在成立仪式上，徐校长为心系南洋的校友们介绍了近年来南大的发展概况、取得的成就以及各地校友会成立的情况。

出席盛会的校友中有今年刚刚毕业回到武汉的，也有毕业了三年五载的，还有毕业了二十年的“老南大人”。不管距离有多远，时间有多久，都无法阻隔南大人对母校的深厚感情。南大湖北校友会的成立，为校友之间的学习、交流、合作提供了一个平台，让湖北省的南大校友增强了归属感。